

REFERAT

fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 07.03.23 kl. 16.00 i rom: D156

Møteleder: Peder Bergset Botten
Referent: Maiken Kildal Berntsen

Studentrådet HFs medlemmer:

FTV Internt ansvarlig	Peder Bergset Botten
FTV Fakultetsansvarlig	Synne Svarstad Hanslien
FTV Læringsmiljøansvarlig	Håkon Gravem Isaksen
FTV Kommunikasjonsansvarlig	Matilde Brox Bordal
IFR	Tobias Brox Bordal
IHK DRV	Magnus Ryen
IHK DRV	Hilde Myrvold
IMS	Maria Konow
KULT	Linde Kongsvik Aga (fra ca. kl. 16.20)
Musikk DRV	Mads Heggen
ISL	Ingrid Isdal Lindstrøm
ISL	Even Samir Kaushik
IMS	Magnus Grüssinger Lund
EURO	Ole Marcellius Sivertsen
EURO	Solve Ressem
IFR	Maren Grothe
IHK ARK	Clara Margrete Gärtner
LTV HF	Hedda Solberg

Observatør:

Studenttinget Ida Austigård Ødegård

Meldt fravær:

KULT	Anita Vikestad
ISL	Idun Myrseth
Musikk utøvende	Sigrid Sand Angelsen
IKM	Kirsti Jacobsen
IKM	Simon Moe

Ikke møtt:

Musikk	Margrethe Dahl
IHK ARK	Kathinka Aalberg

Studentrådet HFs saker:

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

Runden rundt bordet

IMS Morgenmøte med instituttet, innkalling til allmøte ved IHK – planlegging, vært i forelesning og promotert allmøte og valg, jobber med en del saker på institutt

IHK DRV Møte med utdanningsutvalget, begynt planlegging av avslutningssermoni master, planlegge allmøte

LTV Møte i studentrådet lektor, oppsartsmøte PTVer, opprettet arrangement for allmøtet, sittet i arbeidsgrupper

ISL ITV-kaffe med instituttleder (skal lage mastersermoni for ISL), nytt PTV-møte torsdag, planlegger allmøte

IHK ARK Kalt inn til allmøte, sett på resultatet fra spørreundersøkelser som de sendte ut for noen uker siden

KULT Møte med PTV imorg, planlegge allmøte

IFR Møte med PTV, ledermøte, kalt inn til og planlegger allmøte

STi Campusprosjektet frem mot styremøtet denne uka, forberedt seg til læringsmiljøutvalgsmøte på torsdag

Musikk Kalt inn til allmøte

EURO Programrådsmøte utsatt pga. sykdom, jobber med å få tak i nye folk

Matilde Formøte styret, FTV-forum, squarespace kurs, jobber med å oppdatere nettsider, forberedelser til valg

Synne Instituttlederemøte (eksamen, studieportefølje, kompetanseprofil), FTV-forum

Håkon FTV-forum, campusdagene

Peder Instituttlederemøte, FTV-forum, campusdagene

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:

HF-sak 09/23 Befaring på campus, HF-sak 10/23 Orientering om valg, HF-sak 11/23 Eventuelt

HF-sak 09/23 Befaring på campus

Thomas Vikestad Kalvik (seniorrådgiver læringsmiljø, fakultetsadministrasjonen SU) gir en befaring av pågående og kommende prosjekter. Linjeforeningsrom på nivå 2 (kjeller), D5 er pusset opp, kjøkkenkrok utenfor D10, her skal også ping pong bordet flyttes, samt noen nye lounge møbler plasseres inn. Ping pong rom skal få et mer lounge preget look, som Café sito og Fagland.

HF-sak 10/23 Orientering om valg

Mobilt kontor under valg uka, i stedet for påmelding på stand. Matilde har lagt oversikt over store forelesninger, som ITVene kan skrive seg på, for å promotere

valg. ITVene sitter i grupper og snakker om hvordan man kan promotere valg og få inn nye tillitsvalgte.

HF-sak 11/23 Eventuelt

Eventueltsak 1 Nye e-postlister

Det er ordnet nye lister for e-post for studentrådet HF. Endringen er at org. er fjernet i e-postlisten, utover dette er listene de samme. Studentrådet bes oppdatere disse e-postlistene dersom disse er publisert noe sted, for eksempel instagram eller på plakater.

Eventueltsak 2 Fagvalgsdag torsdag 16.03

ITVer kan stå på stand sammen med sine institutt. Timer for dette skrives på ITV-kontrakten.

Møtekritikk tas til etterretning

Peder Bergset Botten
Leder HF

Maiken Kildal Berntsen
referent